



معتمدة من هيئة الشمال الأوسط
للاعتداف وتحسين المدارس

Accredited by the North Central Association
Commission on Accreditation and
School Improvement (NCA CASI)
(AdvancED)



C.R. 2050010044
P.O.Box 5162 Dammam 31422
Kingdom of Saudi Arabia

س.ت: ٢٠٥٠٠١٠٠٤٤
ص.ب: ٥١٦٢ الدمام ٣١٤٢٢
المملكة العربية السعودية



وزارة التعليم
Ministry of Education

المملكة العربية السعودية
وزارة التعليم
إدارة التعليم بالمنطقة الشرقية
٢٨٠

Kingdom of Saudi Arabia
MINISTRY OF EDUCATION 280
Educational Directorate of the Eastern Province

Important Note: This form should be submitted to the schools one time only and not every year.

- Forms will not be accepted unless the following documents are attached to them:

For Saudi Students

1. Copy of the student's birth certificate (for kindergarten and grade 1 applicants only)
2. Copy of the family National ID which includes the student's name (front & back on the same paper)
3. 4X6 cm Photograph (one only)
4. Copy of the student's immunization records. (for kindergarten and grade 1 applicants only)
5. Disease-Free Certificate
6. Medical report- visual & hearing. (for kindergarten only)
7. Copy of the student's passport or the passport in which (s)he is included
8. Copy of the student's most recent grade transcript (entry to grades 2 & above only)

For Non-Saudi Students

1. Copy of the student's birth certificate. (for kindergarten and grade 1 applicants only)
2. Copy of valid student's and guardian's (father & mother) Iqamas.
3. 4X6 cm Photograph (one only)
4. Copy of the student's immunization records. (for kindergarten and grade 1 applicants only)
5. Disease-Free Certificate
6. Medical report- visual & hearing. (for kindergarten only)
7. Copy of the student's passport or the passport in which (s)he is included.
8. Copy of the student's most recent grade transcript. (entry to grades 2 & above only)

Important Notes

1. This form is a request from the student's guardian to enroll his/her child in our schools. This form doesn't commit the school to acceptance of the child. Acceptance is decided according to our admission procedures.
2. The parents are responsible for following up with the school on the 5th week of the academic year to receive the schedule for the admission procedure.
3. School fees must be paid in full when the student is accepted for the 1st time.

Contact us:

Boys' School Telephone Number:
013-891-9222 / 013-891-7098

Girls' School Telephone Number:
013-891-9444 / 013-891-4172

Or email us at:

Girls.admission@das.sch.sa

ملاحظة هامة: - يقدم الطلب للمدارس مرة واحدة فقط

وليس كل عام.

- لا يُقبل الطلب ما لم يتم إرفاق ما يلي:

بالنسبة للطلاب/ة السعوديين/ة

1. صورة من شهادة الميلاد (خاص لرياض الأطفال والأول ابتدائي فقط)
2. صورة من بطاقة العائلة (من الأمام والخلف في نفس الورقة)
3. صورة شمسية واحدة (4X6سم)
4. صورة من بطاقة التطعيم (خاص لرياض الأطفال والأول ابتدائي فقط)
5. شهادة صحية (تقرير طبي بالخلو من الأمراض)
6. تقرير طبي عن سلامة السمع والنظر (خاص للمتقدمين لمرحلة رياض الأطفال)
7. صورة من جواز سفر الطالب/ة أو الجواز المضاف فيه الطالب/ة
8. صورة من آخر كشف درجات للطالب/ة (خاص من ثاني ابتدائي فما فوق)

بالنسبة للطالب/ة غير السعوديين/ة

1. صورة من شهادة الميلاد (خاص لرياض الأطفال والأول ابتدائي فقط)
2. صورة من إقامة الطالب/ة وإقامة الأم والأب سارية المفعول
3. صورة شمسية (4X6سم)
4. صورة من بطاقة التطعيم (خاص لرياض الأطفال والأول ابتدائي فقط)
5. شهادة صحية (تقرير طبي بالخلو من الأمراض)
6. تقرير طبي عن السمع والنظر (خاص للمتقدمين لمرحلة رياض الأطفال)
7. صورة من جواز سفر الطالب/ة أو الجواز المضاف فيه الطالب/ة
8. صورة من آخر كشف درجات للطالب (خاص من ثاني ابتدائي فما فوق)

ملاحظات مهمة

1. يعتبر هذا الطلب بمثابة إعلان نية من قبل ولي الأمر لإلحاق ابنه/ابنته بمدارسنا ولا يلزمنا بقبوله/قبولها لأن القبول يتحدد وفق الإجراءات المحددة من قبلنا.
2. من مسؤولية أولياء الأمور مراجعة موقع المدارس في الأسبوع الخامس من بداية العام الدراسي لمعرفة مواعيد التعارف واختبارات القبول وإعلان النتائج.
3. تُسَدَّد الرسوم دفعة واحدة عند قبول الطالب/ة لأول مرة في مدارسنا.

للتواصل:

هاتف مدارس البنين

013-891-7098 / 013-891-9222

هاتف مدارس البنات

013-891-6695 / 013-891-9444

أو على البريد الإلكتروني:

Girls.admission@das.sch.sa